
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2023-06-26   

Närvarande : Bo Thorsenius, Thomas Johansson,  Stig-Åke Almqvist, Anders 

Dalbert, Caroline Falk. 

Adj: Daniel Jensen, Jörgen Eriksson Melleruds Kommun    

• Inledning av styrelsemötet 
Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och föregående mötesprotokoll godkändes. 

• Kvar från förra protokollet. 

• Thomas och Caroline ska träffar Dalslands Sparbank för att diskutera uppläggen av föreningens 
konton när kommunens bankgaranti går ut i juni. 

• Stig-Åke tar fram ett beslutsunderlag för vilken larmfirma som ska anlitas och vad firman gör vid 
larm. 
 

• Ekonomi 
Ekonomin se stabil ut och föreningen behöver inte längre kommunens bankgaranti. Föreningen 
behöver ha en ekonomisk reserv för inskrivningen av markupplåtelseavtalen. 
Caroline redovisade tankarna för förslaget till en ny ekonomisk uppföljningsmall. 
Kommunens representanter tackades för deras intresse och medverkan. Föreningen har ni inte 
kommunens bankgaranti, utan enbart ett fortsatt lånelöfte från banken. 
 

• Zitiusrapporter över inringda felanmälningar och åtgärder. 
Caroline redovisade sammanställningen av inrapporterade fel på vårt nät. Det handlar om 1-2 
fel/månad under perioden 2021- maj 2023. 
Zitius har börjat lämna månadsrapporter kring felanmälningarna. Carolin kommer att i fortsättningen 
månadsvis redovisa de inrapporterade felanmälningarna. 
 

• Nodhus Sundserud 
Diskussion om vi ska bygga ut anslutningarna i Sundserud. Caroline diskuterar frågan med Magnus 
Olsson. 
 

• Ansökan om PTSstöd för anslutning av nya medlemmar. 
Föreningen har anlitat P-A Andersson som konsult för att hjälpa föreningen med ansökan om PTS 
stöd. 29 maj träffas Thomas och Stig-Åke P-A för att lägga upp arbetet med ansökan 
 

• Punkter som redovisades 

• Vi avvaktar arbetet med markupplåtelseavtalen en månad 
 
Nästa styrelsemöte    
Måndag 8 augusti 18.30 hos Stig-Åke  
  
 
Thomas Johansson ord  


